

# 2010 西亚斯国际论坛之第四届女性成长论坛开幕式议程

## THE AGENDA FOR THE OPENING CEREMONY OF 2010 THE 4<sup>th</sup> ANNUAL WOMEN'S SYMPOSIUM

(2010.5.22)

时间：2010年5月22日 星期六 9:00 AM

Time: May, 22<sup>nd</sup>, 2010 Sat. 9:00 AM

地点：综合体育馆

Place: Stadium

主持人：李海俊院长 翻 译：冯 岩

Emcee: President Li Haijun Interpreter: Jessica Feng

与会嘉宾：学院领导、中外来宾

Guests: Leaders of Sias International University, Foreign and Chinese Guests

### 一、陈肖纯理事长致开幕辞，并介绍来宾 9:00am

Dr. Shawn Chen, Founder of Sias International University, Delivers the Speech and Introduces the Guests

### 二、西亚斯基金会主席杰瑞·尤伯利女士致开幕辞 9:15am

Ms. Jerrie Ueberle, President of Sias Foundation, Delivers the Opening Ceremony Speech

### 三、美国 2130 合作公司首席执行官德怀特·福瑞特先生做主题发言《男性世界中的女性影响力》

9:30am

Mr. Dwight Frindt, CEO of 2130 Partnerships, USA, delivers Keynote Address: 《Being Heard In A Man's World》

### 四、全国妇联美大处处长李晓星女士做主题发言《社会发展与性别角色的转变》 10:10am

Ms. Li Xiaoxing, the Division Director for American and Oceania Countries, International Liaison Department, All-China Women's Federation, Delivers Keynote Address: 《Social Development and Change In Gender Roles》

### 五、世界女性未来发展学会第二届开学典礼 10:50am

Opening Ceremony of the 2<sup>nd</sup> Grade of Members of the World Academy for the Future of Women

### 六、李海俊院长宣布论坛开幕式结束 11:20am

Mr. Li Haijun, President of Sias International University, Announces the Conclusion of Opening Ceremony